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Varför har KD svängt om gällande 

finansieringen av Folktandvården? 

Interpellation till Margareta Mahmoud Persson (KD) 

Regionens taxor för tandvård skall vara utformade så att konkurrensneutralitet gentemot 

privat tandvård och att en balanserad egen ekonomi uppnås. Den ska också ge utrymme för 

verksamhetsutveckling och en patientsäker vård av god kvalitet. Den beräkningsgrund som 

tar hänsyn för detta är Prisindex med kvalitetsjusterade löner för landsting (LPIK) som 

innebär att intäkterna motsvarar ökningen av produktionskostnaderna. 

Under föregående Hälso- och sjukvårdsnämnd (HSN) yrkade Moderaterna att 

beräkningsgrunden för nästa års taxa ska baseras LPIK just av den anledningen att vi anser 

att det är viktigt för att kunna upprätthålla konkurrensneutralitet, god och säker tandvård.  

Kristdemokraterna har, under alla tidigare år, haft samma synsätt som Moderaterna att LPIK 

är det bästa alternativet men under HSN valde Kristdemokraterna ändå att avslå detta. 

På vilka grunder har Kristdemokraterna svängt om gällande finansieringen av 

Folktandvården?  

 

 

Jennie Klaesson (M)  

 


